
                                                              Z Á P I S 
                   z jednání školské rady ZŠ Jihlava, Havlíčkova 71, příspěvková organizace, 

                                                            ze dne 13.10.2022 

                 -------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

A) Zasedání Školské rady (dále jen ŠR) se uskutečnilo dne 13. 10.2022 od 16.00 hod. 

ve sborovně ZŠ Jihlava, Havlíčkova.   

 

 

B) Zasedání Školské rady (ŠR) se účastnili – viz prezenční listina:  

      -    Mgr. Jana Nováková Hotařová – zástupce zřizovatele  

      -    Martin Paclík – zástupce zřizovatele - omluven 

- Mgr. Iva Divišová – zástupce pedagogického sboru 

- Mgr. Monika Zatloukalová – zástupce pedagogického sboru 

- Monika Jonášová – zástupce rodičů 

- Mgr. Radim Foit – ředitel školy, host 

- Mgr. Zdeňka Sochorová – zástupkyně ředitele školy, host  

- Eva Běhunková – zástupce rodičů, omluvena 

 

Školská rada se sešla v počtu v jehož rámci byla přítomnými členy plně usnášeníschopná. 

 

Program zasedání:   

 

1. Zahájení 

2. Schválení výroční zprávy za školní rok 2021/2022 

3. Schválení ročního plánu školy a plánu školní družiny na nový školní rok 

4. Diskuse, různé 

 

 

 

1. Předsedkyně školské rady zahájila jednání školské rady a přivítala přítomné 

 

2. Ředitel školy přítomné členy školské rady seznámila s obsahem výroční zprávy. Nikdo ze 

členů ŠR neměl žádnou připomínku ke zprávě, někteří členové se dotázali na upřesnění 

uvedených informací. 

        Všichni přítomní členové ŠR schválili výroční zprávu. 

 

3. Dalším bodem jednání ŠR bylo schválení ročního plánu školy a plánu školní družiny. 

J. Nováková upozornila na chybný název Preventivního programu v ročním plánu školy. 

Všichni přítomní členové ŠR schválili oba dokumenty. 

 

4. V rámci diskuse se přítomní členové informovali o aktivitách, které jsou plánované na tento 

školní rok. (čištění školního hřiště). Členové školské rady se také podrobně informovali o 

úsporách energií. 

5. Na oba dotazy  

6. ŠR Tento doplněk byl všemi přítomnými členy ŠR schválen bez připomínek.   

 

V čase 17.00 hod. ukončila předsedkyně jednání ŠR. 

 

 

Zápis provedla dne 20. 10. 2022        Mgr. Jana Nováková Hotařová   

Správnost zápisu ověřila předsedkyně školské rady   ……………………. 


